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FAU-møte 16.3.23. Sted: Jessheim Skole, lærerværelset 

 

Tilstede: 

1A Tonje Myrlund 

1B Per Erik Rognstad 

1C Carina Hansen 

1D Narinder Dhillon & Kristine Baltusauskai 

2A Hanne Westlie 

2B Hans Petter Sæther 

2C Thomas Weberg Tangen 

3A Thomas Sørensen 

3B 

3C Ida Skjeppestad 

4A Leta Nielsen 

4B Per-Arne Nyjordet 

4C  

5A Thorvald Furuseth 

5B Emma Øversjøen 

5C Egil Pedersen 

6A Ida Skjeppestad 

6B Sigbjørn Røstad 

6C Espen Laget 

7A Nina Monsen 

7B Håvard Sannesmoen 

7C 

7D Leta Nielsen 
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Elevkvelder med støtte fra sparebankstiftelsen/ vårens foreldremøter 

 

Sparebankstiftelsen har støttet FAU med 50 000 kroner. Pengene er øremerket utstyr til elevkvelder 

og det er ønskelig at kveldene gjennomføres trinnvis. Fellesdelen av kommende foreldrem øter skal 
brukes til å få innspill på hva man ønsker å få gjennomført, og det vil deretter bli besluttet av FAU hva 

man har mulighet til å gjennomføre. Det er ønskelig å kjøpe inn utstyr som kan gjenbrukes. Det vi 

kjøper inn lagres av FAU og kan brukes av klassene ved behov senere. 
 

Elevkveldene må gjennomføres i løpet av våren for å få midlene. Alternativt må man søke 

sparebankstiftelsen for å ytterligere seks måneders utsettelse på å benytte midlene , men vi har da 

ikke mulighet til å søke om nye prosjekter.  
 

Valg av representanter til FAU og festkomite 

 
Nye vedtekter for FAU har trådt i kraft og dette medfører at både FAU og festkomiterepresentanter 

må velges i henhold til dette. Alle er på valg i år, nåværende representanter kan gjerne stille til 

gjenvalg. På vårens foreldremøte skal alle klassetrinn velge:  

• 1 FAU-representant (klassekontakt) + 1 vara 

• 1 festkomite-representant + 1 vara  

 
Representantene starter sitt verv påfølgende skoleår, 2023/2024. Noen velges for 1 år,  mens andre 

verv velges for 2 år.  

 

Skoleår 2023/2024 FAU + vara Festkomite + vara 

1- klasse 1 år 

Velges til høsten 

2 år 

Velges til høsten 

2- klasse 2 år 1 år 

3- klasse 1 år 2 år 

4- klasse 2 år 1 år 

5- klasse 1 år 2 år 

6- klasse 2 år 1 år 

7- klasse 1 år 1 år 

 

OBS! Om en av klassens representanter må trekke seg fra vervet før endt valgperiode, må klassen 
arrangere nytt valg. Den som velges er da valgt for gjenstående valgperiode.   

 

Ønsker fra elevrådet 

Elevrådet har søkt kommunen om penger til snøballblinker, asfaltmaling og baller.  Venter på svar. De 
ønsker også penger til følgende: 

Innkjøp av baller ca kr. 15000,- 

Crazy hair & hat day. Ca kr. 2000,- til hårspray og saftis 
 

FAU godkjenner støtte til crazy hair og hat day. Det er ønskelig med noe informasjon om hvordan 

man skal sørge for at baller tas vare på og ikke mistes, og hvordan man tenker å fordele ballene i 
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klassene. Hvordan har de kommet frem til det antallet baller de ønsker? FAU er positive til å gi støtte 
til baller, men ønsker først svar på dette. FAU leder tar dette opp med elevrådet.  

 

Innspill: Kjøp av popcornmaskin fremfor å leie. Det leies inn popcornmaskin flere ganger i året, i tillegg 

til at popcorn kan være en inntektskilde på 17. mai. Det vil svare seg økonomisk å eie en eller to 
maskiner. Kan oppbevares på lager, men lageret deles med et idrettslag. Må vaskes etter bruk. FAU 

beslutter at dette skal kjøpes inn, kan bruke pengene fått av sparebankstiftelsen da det brukes på 

elevkvelder. Kasserer innhenter pristilbud. Sjekker opp pris på en stor maskin med god kapasitet og 
pris på flere små, og kjøper inn. Leder FAU orienterer festkomiteen.  

 

 

SFO – Hvordan ser foreldrene for seg å få økt medvirkning? 
Etter innspill gitt etter forrige FAU-møte, ønsker SFO flere konkrete innspill. Stilles spørsmålstegn om 

foreldre ønsker mer medvirkning. På SFO har de barnemøter hver onsdag og de lager en plan for 

påfølgende uke ut ifra dette. Forslag om å sende ut på transponder invitasjon til å komme med 
tilbakemeldinger og ønsker. 

 

 

Informasjon fra FAU-gruppene 
Læring, miljø og trivsel: Planlagt storforeldremøte; Lars Halse Kneppe er utdannet journalist og 

psykolog og jobber i PPT og ved ulike skoler. Han har skrevet hovedfagsoppgave om spiseforstyrrelser 

blant gutter og er fagstyremedlem og nestleder i ROS – Rådgivning om spiseforstyrrelser. Kommer 

tilbake med dato. 
 

IT-gruppa: ingen møter avholdt siden sist. Bekymring rundt manglende filter på skolens nettverk og 

IT-utstyr. IT holder i dette videre. 
Ny diskusjon rundt møteplass for FAU og lagringsplass for dokumenter; spond, teams, transponder, 

facebook. Kommunen er positiv til å gi tilgang til teams som kan brukes innad i FAU. 

 

Trafikkgruppa: Det har kommet en henvendelse fra forelder som har fått bot utenfor skolen. 
Vedkommende mener det er lett å misforstå parkeringsreguleringen som både sier tre timer (mot 

urskive) og ti minutter (korttidsplassene på langs). Ingen parkeringsmuligheter ved skolen for de som 

bruker lengre enn 10 minutter på å levere barn. 
Sendt til kommunen som har kommet med svar. De peker på at skiltingen følger det som bestemt 

nasjonalt.  

 

Det er dessverre ikke flere parkeringsplasser enn det som er nå. Vi er avhengige å ha et område for 
korttidsparkering. 

 

Presisering: korttidsplassene har maks parkeringstid på 10 minutter. Alle andre plasser har maks 
parkeringstid på tre timer (mot urskive).  

 

Foreldreinkluderingsgruppa: Har lagd en del informasjonsskriv som kan brukes på foreldremøter slik 

som velkommen som medlem i FAU, anbefaling trinnkonto og anbefaling facebookgruppe. Videre 
skal det lages årshjul. Nye og gamle FAU-representanter samles til det siste FAU-møtet før sommeren. 

Bruke dette møte til å finne ut hva vi skal arbeide med videre. 
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SU og KFG 

Utredning ny ungdomsskole ble diskutert under sak om skolekapasitet. Det blir nytt orienteringsmøte 

i evalueringsgruppa 11. april. Nytt møte i KFG 17. april. For tidlig å involvere foreldre på foreldremøte, 
men det er et sterkt ønske å få komme med innspill til SU og KFG. Skole-administrasjonen i 

kommunen vurderer hvordan foreldre på best mulig måte skal bli orientert.  

 
FAU uttrykker ønske om mer informasjon rundt dette, tas også opp i SU. 

 

KFG uttrykker bekymring rundt skolekapasitet. Det ser greit ut på kort sikt, men kapasiteten må økes 

på lengre sikt.  
 

Fra SU-møtet  

Bedre svarprosent på SFO-undersøkelse sammenliknet med i fjor. Ønsker høyere deltakelse 
 

Elevundersøkelsen har gode tall, men høyere mobbetall på 2 av trinnene sammenliknet med tidligere. 

Det er satt inn tiltak der dette er en utfordring.  

Det kommer frem at det er foreldre som tar kontakt med sin FAU-representant da de søker råd om 
hva de kan gjøre for at deres barn har det bedre på skolen. Det kommer frem gode eksempel på 

hvordan man har kontaktet kontaktlærer og/eller rektor som har funnet frem til gode tiltak som har 

løst utfordringer, samtidig som noen ikke vet hva de skal gjøre med mistrivsel. 

 
Samtale rundt dette med at vi i FAU må oppfordre foreldre til å melde ifra til skolen, i utgangspunktet 

til kontaktlærer, om noen ikke har det bra på skolen. Det er elevens subjektive oppfatning om 

skolehverdagen som skal legges til grunn.   
Det kan opprettes en 9A-sak (retten til et godt skolemiljø) der barn ikke har det bra på skolen. Det 

trenger ikke å være det vi tradisjonelt opplever som mobbing. Saker som meldes inn skal undersøkes 

av skolen, som deretter oppretter en sak om undersøkelse viser at det er behov for det.  Dersom man 

ikke får tilbakemelding innen 1 uke, saken henlegges eller man er uenig i tiltakene som innføres kan 
den påklages til Statsforvalteren. De vil da ta en ny vurdering av saken og kan da fatte egne vedtak. 

 

 
- Eventuelle saker 
 

Utviklingssamtalene på våren er veldig sent på året. Ønske om å ha det tidligere.  

Transpondermelding om at barna ikke skal møte for tidlig før skolestart.  Vanskelig å gjennomføre. Noen 

har fått beskjed å være oppstillingsklare til 0820, barna må da på skolen til da. Flere barn går selv. 

Parkeringsutfordringer gjør det også vanskelig om alle skal levere likt.  

Leder tar sakene videre. 

 

 


